

Bon dia, a continuació trobareu un comunicat d'Esquerra Republicana de Catalunya Nord referent a la segona volta de les eleccions municipals a Perpinyà i que us demanem de difondre en les vostres properes edicions,
cordialment.

COMUNICAT ALS MITJANS DE COMUNICACIÓ

Segona volta a Perpinyà: ni extrema dreta ni dreta extrema

La lluita continua: no a l'extrema dreta i no a la dreta extrema. En les eleccions municipals de Perpinyà Esquerra Republicana de Catalunya Nord s'ha mobilitzat amb i per l'Alternativa, una aliança de partits, col·lectius de veïns i persones a títol individual, per una municipalitat de progrés social, cultural, polític a la ciutat.

La negativa dels partits de l'autoanomenada esquerra francesa, Europe Écologie Les Verts i Parti Socialiste, a participar a aquest projecte desemboca sus d'un resultat desolador: a la segona volta, quedaran només en presència l'extrema dreta de Louis Aliot i la dreta extrema de Jean Marc Pujol. La fugida covarda de la cap de llista 'Agnès Langevine dinamita l'intent d'una unió les esquerres amb possibilitat d'èxit a la segona volta, tal ho proposava Esquerra Republicana de Catalunya Nord. Dins d'aquest panorama reiterem que la perspectiva d'un ajuntament encapçalat per Aliot, l'hereu del feixisme del Front National o Rassemblement National, motivat pel racisme i l'exclusió proclamats ens fa vomitar, de la mateixa manera que la perspectiva d'un ajuntament encapçalat per Pujol, motivat pel racisme i l'exclusió hipòcrita ens fa mal de tripes.

Diguem abstenció, per dir no al racisme i a l'exclusió, és afirmar el nostre combat per la llibertat social i política.

Esquerra Republicana de Catalunya Nord

Perpinyà, el 3 de juny de 2020

Bon dia, bonjour, ci-dessous veuillez trouver un communiqué de presse d'Esquerra Republicana de Catalunya Nord à propos du deuxième tour des élections municipales à Perpignan et que nous vous demandons de bien vouloir publier dans vos prochaines éditions,
cordialement.

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Deuxième tour à Perpignan: ni extrême droite ni droite extrême

La lutte continue: non à l'extrême droite et non à droite extrême. Pour les élections municipales de Perpignan, Esquerra Republicana de Catalunya Nord s'est mobilisé avec et pour l'Alternative, une alliance de partis, de collectifs et de personnes à titre individuel, autour d'un projet pour une municipalité de progrès social, culturel, politique.

Le refus des partis de la soit disant gauche française, Europe écologie Les Verts et Parti socialiste, de participer à ce projet a conduit à un sombre résultat: au second tour, seule l'extrême droite de Louis Aliot et le extrême droite de Jean Marc Pujol seront présents. La fuite couarde de la tête de liste de cette candidature, Agnès Langevine, dynamite la tentative d'union des gauches avec la possibilité de succès au second tour, comme le proposait Esquerra Republicana de Catalunya Nord. Dans ce scénario, nous réitérons que la perspective d'un conseil municipal dirigé par Aliot, l'héritier du fascisme du Front national ou du Rassemblement National, motivé par le racisme et l'exclusion proclamés nous fait vomir, tout comme la perspective d'une mairie dirigée par Pujol, motivée par le racisme et l'exclusion hypocrites, nous provoque mal au ventre. Nous disons abstention pour dire non au racisme et à l'exclusion, pour affirmer notre combat pour la liberté sociale et politique.

Esquerra Republicana de Catalunya Nord

Perpinyà, le 3 juin 2020